

CERTIFICATE OF FREE SALE / شهادة السماح بالبيع

Certificate No.: **LA-CFS-70739-697d4de2d9488**

رقم الشهادة: **LA-CFS-70739-697d4de2d9488**

TO WHOM IT MAY CONCERN:

شهادة إلى من يهمه الأمر

I, Martin Breidsprecher, being duly sworn, depose and say:

أقر أنا Martin Breidsprecher الشخص المفوض بالتوقيع، بصفتي مفوض قانوناً وأشهد بما يلي:

I am the Chief Operating Officer at the Los Angeles Area Chamber of Commerce the office of which is located at 350 S. Bixel Street, Los Angeles, CA 90017, United States of America.

بصفتي Chief Operating Officer الغرفة التجارية لمنطقة لوس أنجلوس ومقرها المكتب الكائن 350 شارع ساوث بيكسل، لوس أنجلوس، كاليفورنيا، 90017.

1. To the best of my knowledge and belief, **Cellese Inc** is a corporation organized and existing under the laws of **California**, United States of America, with its principal place of business at **1842 Barranca Parkway, Irvine, CA, USA**.

١. بناءً على حد علمي واعتقادي، فإن شركة **Cellese Inc** هي شركة مؤسسة منظمة وقائمة وفقاً لقوانين منطقة **كاليفورنيا** الولايات المتحدة الأمريكية، ويقع مقر عملها الرئيسي في **1842 Barranca Parkway, Irvine, CA, USA**.

2. To the best of my knowledge and belief **Cellese Inc** is engaged in the manufacture of products (as indicated on the following pages(s)) which are produced by **Cellese Inc** and sold in the United States of America and exported to **Lebanon**.

٢. بناءً على حد علمي واعتقادي، تقوم شركة **Cellese Inc** بالمشاركة في تصنيع المنتجات (كما موضح في الصفحات التالية)، التي يتم إنتاجها من **Cellese Inc** ويتم بيعها في الولايات المتحدة الأمريكية ويتم تصديرها إلى **لبنان**.

3. The products listed on the following page(s) are freely sold in the United States of America under the same name and composition, in compliance with Federal, State and Local regulations.

٣. يُسمح ببيع المنتجات المدرجة في الصفحات التالية بشكل حر في الولايات المتحدة الأمريكية بنفس الاسم والتركيب وفقاً للقوانين الفيدرالية والمحلية وقوانين الولاية.

4. The above statements are based solely upon information supplied by **Aldemar Cortes** for **Cellese Inc**.

٤. تعتمد البيانات المذكورة أعلاه فقط على المعلومات المقدمة من قبل **Aldemar Cortes** بالنيابة عن شركة **Cellese Inc**.

5. Dated this 31st Day of January, 2026.

٥. مؤرخة في اليوم الموافق ٣١ من شهر يناير ٢٠٢٦.



Martin Breidsprecher

Chief Operating Officer

Los Angeles Area Chamber of Commerce/ الغرفة التجارية لمنطقة لوس أنجلوس

350 S Bixel St, Los Angeles, CA 90027 | F: 213.580.7511 | lachamber.com



LOS ANGELES AREA CHAMBER OF COMMERCE

Certificate No./رقم الشهادة: LA-CFS-70739-697d4de2d9488

PRODUCT LIST / قائمة المنتجات

1. AnteAGE MD ACCELERATOR Skin Moisturizer (Biosomes)
2. AnteAGE MD SERUM Hydrating Cream (Biosomes)
3. AnteAGE MD Brightening Solution
4. AnteAGE MD Growth Factor Solution
5. AnteAGE MD Home Hair System
6. AnteAGE MD HAIR SOLUTION
7. AnteAGE MD Travel Size Kit (PolyGF)
8. AnteAGE MD Biosome Solution
9. AnteAGE Accelerator
10. AnteAGE Serum
11. AnteAGE MD BRIGHTENER Daily Gel cream (Biosomes)
12. AnteAGE Barrier Repair
13. AnteAGE EYE Reset
14. AnteAGE® MD Biosome System (Serum & Accelerator)
15. AnteAGE GLOW Regenzyme
16. AnteAGE Serum and Accelerator
17. AnteAGE BROW+LASH boost

350 S Bixel St, Los Angeles, CA 90027 | F: 213.580.7511 | lachamber.com